
Referat af afdelingsmøde i afd. 14 den 28.8.2017. 

Antal fremmødte husstande: 21 (20 efter pausen) 

Dagsorden: 

Inden vi tog fat på dagsordenen, gennemgik Søren Freddy fra yousee det tilbud, som vi har fået. Det blev 

pointeret, at den enkelte beboer IKKE er bundet af tilbuddet, men at afdelingen bliver sikret modtagelse af 

det bedste tv- og internetsignal, som yousee kan give. Der er lagt op til en femårig aftale, hvor div. kabler 

bliver udskiftet for at fremtidssikre signalmodtagelsen. 

1. Velkomst og valg af dirigent 

Lars Simonsen blev valgt som dirigent. 

2. Valg af stemmeudvalg og referent. 

Hanna Brandt og Louise Mejer stemmeudvalg. Jette Thaarup referent. 

3. Fremlæggelse og godkendelse af beretning fra bestyrelsen. 

Spørgsmål om hegn i forhaver. Vi afventer stadig svar fra kommunen. 

Beretningen godkendt. 

4. Fremlæggelse af regnskab for 2016. 

Regnskabet gennemgået og taget til efterretning. 

5. Fremlæggelse og godkendelse af driftsbudget for 2018 som et rammebudget. 

Budgettet gennemgået og vedtaget. 

6. Behandling af indkomne forslag: 

a. Forslag om indgåelse af aftale med yousee. 

(skriftlig afstemning) 

36 stemmer for, to blanke, to nej og to ”ved ikke”. 

b. Forslag om indeksering af beboerindskud. 

38 stemmer for, to blanke. 

c. Ændringsforslag til husorden om bredden på hækkene. 

32 stemmer for, 4 blanke og 4 imod. 

d. Ændringsforslag til husorden om at måtte holde to husdyr. 

(skriftlig afstemning) 

30 stemmer for, to imod og 8 blanke 

e. Forslag om klipning af hække. 

(skriftlig afstemning) 

20 stemmer for, 16 imod, 4 blanke 

Som tilføjelse til dette lovede bestyrelsen, at der vil blive taget ”individuelle”/lokale hensyn mht. 

klippehøjden. Nogle steder er det hensigtsmæssigt, at hækken er højere end 180cm, andre 

steder lavere. 

7. Valg af formand: 

På valg: Jette Thaarup 

Genvalg 

 

 



8. Valg af bestyrelsesmedlemmer. 

På valg: Lillian Jørgensen og Helle Hansen. 

Genvalg 

9. Valg af suppleanter. 

Hanna Brandt og Bettina Alstrup 

10. Eventuelt: 

Bestyrelsen arbejder på at få sat affaldsspande op langs stierne til hundeefterladenskaber. 

Spørgsmål til, hvem der skal passe græsset mellem hække på Valhals Plads. (LS undersøger sagen) 

Der er stort problem med skader (fugle) – LS kontakter kommunen. 

Bestyrelsens referater sættes op i skabet ved Oasen. 

Buskadset ved busstoppestedet er stort. Det er kommunen, der skal kontaktes for at få det klippet 

ned. 

Legepladserne i Stengården generelt vil blive diskuteret på fællesbestyrelsesmøde til oktober. 

 

Mødet slut kl. 21. 

 

Tak til Lars Simonsen for hvervet som ordstyrer og for nyttige oplysninger/ tilføjelser fra Stenløse. 

 

Således opfattet: Jette Thaarup. 

 

OBS-OBS-OBS: Husk tilmelding til ”Oktoberfest” – i postkassen hos Jette, Valkyries Plads 3. 


